

	记录编号 FN: SMP-RD-A0002-R06	版本号 Ver: 2.1
	归档 Filing: filed immediately, permanently kept	生效日期 Ed: 2023.01.12

## 产品使用说明书 Product Instruction Manual

多宁/DuoNing

培养基添加剂 Cell Culture Medium Additives

V154-01

【产品名称 Product name】200×抗细胞结团剂 200×anti-clumping agent

【货号 Art. No.】Q004-100mL、Q004-500mL

液体包装 liquid packaging

【产品说明 Product description】

抗细胞结团剂主要应用于细胞培养过程中,通过减少细胞结团,以获得更高的悬浮培养活细胞密度和抗体产量。抗细胞结团剂是一种无动物来源的、化学成分明确的添加剂,不含蛋白质、酶、水解物或其它未知成分。

Anti-clumping agent are mainly used in the process of cell culture. By reducing cell clustering, higher cell density and antibody production in suspension culture can be obtained. Anti-clumping agent is an animal-derived component free, chemically defined additive without protein, enzyme, hydrolysate or other unknown ingredients.

【使用指南 User guide】

根据客户实际培养工艺,自主选择 200×抗细胞结团剂的添加量,推荐使用浓度 1~2×。

According to the customer's actual culture process, independently select the addition amount of 200 × anti-clumping agent, and the recommended concentration is 1~2×.

注意:抗细胞结团剂对细胞转染有干扰,建议转染完成后添加。

Note: anti-clumping agent has interference effect on cell transfection, and it is recommended to add it after transfection.

【储存和有效期 Storage and validity period】

200×抗细胞结团剂液体包装: 2~8°C, 避光储存, 有效期为 12 个月。

200 × anti-clumping agent liquid packaging: store in dark at 2~8°C, and the validity period is 12 months.

【生产企业信息 Manufacturer information】

名称 Name: 上海多宁生物科技股份有限公司 Shanghai Duoning Biotechnology Co., Ltd.

地址 Address: 上海市松江区民强路 1525 弄 30 幢 Building 30, Lane 1525, Minqiang Road, Songjiang District, Shanghai

电话 Tel: 021-64340155

网址 Website: www.duoningbio.com